
Referat fra vejlaugets bestyrelsesmøde

5 december 1995

Til stede:
Jesper, Marianne, Marit, J an, Hans og Ole

1. Diskussion af de rammer budgettet stiller for det videre arbejde. Det blev besluttet at det var
nødvendigt hæve kontingentet pr. enhed til kr. 2.000.

2. Det foreslåes at man i
}; \ ~ 1996 laver Katholmvej, Støvringvej og Bratskovvej <l-

" L 1997 laver Bygholmvej og Børglumvej.JJv \ 3. Begrundelsen for stigningen er stigninger i priser på kantstensopsætning samt flere kloakbrønde
\ der skal hives.

4. Næste møde blev fastsat til 3 januar kl. 20.00 hos Ole.

Med venlig hilsen

Ole WindeIøv
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